

**Cedar Grove အထက်တန်းကျောင်း၏**  
**ထူးခြားသောကျောင်းသားများသည် Sneaker Ball Gala**  
**Extravaganza တွင် ထင်ပေါ်ခြင်း**

Cedar Grove အထက်တန်းကျောင်းသည် ထူးထူးခြားခြား ကျောင်းသားအုပ်စုအတွက် ထူးခြားသော ကလေးများ၏ ရက်သတ္တပတ်ကို အထူးပြုလုပ်ထားသည်။ ကျောင်းသည် [Best Buddies International](#) နှင့် ပူးပေါင်းပြီး ပရိုဂရမ်အတွက် ရန်ပုံငွေရှာဖွေရန် ဧပြီလ 16 ရက်နေ့တွင် *Sneaker Ball Gala Extravaganza* ကို ပံ့ပိုးကူညီခဲ့ပါသည်။

Best Buddies သည် ဉာဏ်ရည်မသန်စွမ်းသောကျောင်းသားများအား လွတ်လပ်မှု၊ မိမိကိုယ်တိုင်အတွက်-ထုတ်ဖော်ပြောဆိုနိုင်စွမ်း၊ ဆက်သွယ်မှုစွမ်းရည်နှင့် အောင်မြင်သောအလုပ်များကို ရရှိစေကာ လူ့အဖွဲ့အစည်း၏တန်ဖိုးထားမှုကို ခံစားရရှိစေပြီး အဓိပ္ပါယ်ရှိသော မိတ်ဆွေဖွဲ့ခြင်းများရရှိစေရန် ကူညီပေးပါသည်။

Cedar Grove အထက်တန်းကျောင်း မှ အထူးပညာရေးဆရာမ Ms. Tonya Bush သည် ကျောင်းရှိ Best Buddies အခန်းကို ပံ့ပိုးကူညီပေးပါသည်။ သူမသည် ဤပရိုဂရမ်၏ အပြုသဘောဆောင်သော သက်ရောက်မှုများကို သူမ၏ ကျောင်းသားများအပေါ် တဦးနှင့်တဦးမိတ်ဆွေဖွဲ့ခြင်းအစပျိုးမှုမှတစ်ဆင့် သတိပြုမိခဲ့သည်။ ဤပုဂ္ဂိုလ်များသည် ဉာဏ်ရည်နှင့် ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းသူများ (IDD) ရှိ/မရှိ တစ်ဦးချင်းအကြား မိတ်ဆွေဖွဲ့ခြင်းများ တည်ဆောက်ပေးကာ လူမှုရေးဆိုင်ရာ အပြန်အလှန်ဆက်သွယ်မှုများနှင့် မကြာခင် သီးခြားခွဲထုတ်ခံစားရသော လူဦးရေအတွက် ဘဝအရည်အသွေးနှင့် ပါဝင်မှုအဆင့်ကို မြှင့်တင်ပေးပါသည်။

"ကျွန်မတို့ရဲ့ အထွေထွေပညာရေး ကျောင်းသားတွေဟာ သူတို့ရဲ့ အလုပ်များတဲ့ ကျောင်းပိတ်ရက်တွေမှာ သူတို့ရဲ့ မိတ်ဆွေဖွဲ့ဖော် စာသင်ခန်းမှာ နှုတ်ဆက်ဖို့ အချိန်ယူကြပြီး နေ့လည်စာ အားလပ်ချိန်မှာ သူတို့နဲ့အတူ လှုပ်ရှားမှုတွေမှာ အချိန်ပေးကြတယ်" ဟု Ms. Bush က ဆိုသည်။ "လူတစ်ယောက်ကို သင့်ရဲ့ ဂရုစိုက်မှု ပြသတာက ကြီးမားတဲ့ ခြားနားမှု ဖြစ်စေပါတယ်။"

Sneaker Ball မှ ရန်ပုံငွေများကို ကျောင်းသားများအတွက် အသိုင်းဝိုင်းအခြေပြု သင်ကြားမှုနှင့် လှုပ်ရှားမှုများကို ပံ့ပိုးပေးမည်ဖြစ်သည်။ Charles Gerth သည် သူ၏ အတန်းဖော်များနှင့်အတူ ကပြခဲ့ပြီး ပွဲကို စီစဉ်ပေးသည့် သူ၏ ဆရာမ Ms. Bush ကို ကျေးဇူးတင်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

"သင်လုပ်ဆောင်ခဲ့တဲ့ ကောင်းတဲ့အရာတွေနဲ့ အပြုသဘောဆောင်တဲ့ အရာတွေ အတွက် ကျေးဇူးအများကြီးတင်ပါတယ်" လို့ Charles က ဆိုပါသည်။ "ကျွန်တော်တို့ဟာ ပျော်ရွှင်စရာကောင်းတဲ့ အချိန်တွေကို ရရှိဖြတ်သန်းနေပါတယ်။ ကောင်းသောနေ့၊ လှပသောနေ့ဖြစ်ပါတယ်။"

Best Buddies သည် မသန်စွမ်းသူများနှင့် ကင်းကွာနေသော ကျောင်းသားများအား ရေရှည်တည်မြဲသော မိတ်ဆွေဖွဲ့ခြင်းကို ကူညီပေးလိမ့်မည်ဟု Ms. Bush မျှော်လင့်ပါသည်။

"ဒီခေတ်က ကျောင်းသားတွေ အားလုံးဟာ အတူတူပဲဆိုတာ နားမလည်ပေမယ့် သင်ယူပုံချင်းတော့ မတူကြဘူး" ဟု သူမက ဆိုသည်။ လှုပ်ရှားမှုကို လစဉ်ကျင်းပပေးရုံသာမက၊ ဒါပေမယ့် ကျွန်မရဲ့ Best Buddy အဖွဲ့ဝင်တွေကိုလည်း ပညာပေးပါတယ်။ အကြံပေးတစ်ဦးအနေနဲ့ အထွေထွေပညာရေးကျောင်းသားတွေကနေပြီးတော့ ဉာဏ်ရည်မသန်စွမ်းခြင်း ဆိုတဲ့ အဓိပ္ပါယ်က ဘာတွေကိုဆိုလိုကြောင်းကို သိရှိဖို့ အရေးကြီးပါတယ်။"

Best Buddies ၏ နောက်ထပ်သော အချက်အလက်များအတွက် ကြည့်ရှုရန် - [www.bestbuddies.org](http://www.bestbuddies.org)